
ULTRA THIN MINI
DEHUMIDIFIER

GMD800WH

超薄迷你抽濕機

Please read this instruction manual carefully
before use and keep it for future reference
請於使用前仔細閱讀本說明書並加以保存
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SAFETY INSTRUCTION - GENERAL
Please read and retain for future reference.

▪ Use this appliance solely in accordance with these instructions.
▪ This appliance is for household use only, not for commercial purpose.
▪ Remove all packaging material from the appliance before use.
▪ This appliance shall not be used by children of 0 to 8-year old.
▪ This appliance can be used by children older than 8-year old and persons 

with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience 
and knowledge, but only if they have been given supervision or instruction 
concerning use of the appliance in safe way and understand the hazards 
involved.

▪ Children should be supervised to ensure that they do not play with the 
appliance.

▪ Cleaning and maintenance must not be done by children.
▪ Have any repairs carried out solely by a qualified electrician. Never try to 

repair the appliance yourself.
▪ Do not handle the plug or appliance with wet hands.
▪ Do not immerse the main body in water.
▪ Children shall not play with the appliance.
▪ Do not leave the appliance unattended when connected to the mains 

supply.
▪ Keep hair, loose clothing, fingers and all parts of the body away from 

openings of the appliance.
▪ Only use the attachments/accessories supplied with the product.

SAFETY INSTRUCTION - ELECTRICITY
▪ Verify that the mains voltage is the same as that indicated on the rating 

plate on the appliance before use.
▪ Make sure that you always use a grounded wall socket to connect the 

appliance.
▪ Always remove the plug from the wall socket when the appliance is not in 

use.
▪ Remove the plug from the wall socket by pulling the plug, not the power 

cord.
▪ Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact 

with water.
▪ Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact 

with hot surface, such as a hot hob or naked flame.
▪ Check the appliance’s power cord regularly to make sure it is not damaged.
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SAFETY INSTRUCTION - DURING OPERATION

▪ The appliance, the air vents must not be covered or blocked when use.
▪ Certain part of the appliance may get hot. Do not touch these part to 

prevent scalding yourself.

Do not use the appliance if the power cord is damaged. If the power cord 
is damaged, it must be replaced by an electrical technician or a person 
with similar qualification, in order to avoid any hazards.

▪ The appliance should not be used in the immediate vicinity of water, 
such as bathtub, washbowls, etc. where the likelihood of im-mersion or 
splashing could occur.

▪ Don't close the inlet and outlet of the appliance to the wall, curtain and 
other entities, so as not to block the air flow, affect the air supply effect or 
other dangers.

▪ Don't place the appliance in tilted or other unbalanced places,  the 
appliance rollover, resulting in product damage or other safety accidents.

▪ Don't shake the machine vigorously, so as not to damage the internal 
structure.
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CONNECT THE POWER
Plug the product into the power socket. When you hear a short beep, the device 
enters standby mode.

ON / OFF
In standby mode, lightly press the power button. After a short beep, the device 
turns on. 

By default, the Dehumidification Quiet mode is activated, and the UVA light turns 
on simultaneously.

When operating in Quiet mode, press the “      ” to enter Normal mode (I) ; press 
the “      ” again to enter Turbo mode (II). Press the mode button once more to 
return to Quiet mode. The sequence is as follows:　Quiet → Normal (I) → Turbo 
(II) → Quiet　Each time you press the mode button, the device will beep once.
To turn off the device, lightly press the power button. The device will shut down.

Note: This device has a memory function; after restarting, it will operate in 
the mode it was in before being turned off.

OPERATING INSTRUCTION

Fan Mode

Power

Timer

Dehumidification
Mode 

Timer

Dehumidification
Mode 

Fan Mode

Power

Full WaterPower

Timer

Dehumidification
Mode 

Fan Mode

Power

Full WaterPower
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FLOOR BLOWING MODE
When the device is powered on, touch the “　　” button. 
You will hear a short beep, the semiconductor will stop operating, the fan will run 
at low wind speed (I) , and the indicator light will turn on.

Touch the “　　” button again. After a short beep, the fan and indicator light will 
switch to high wind speed mode (II).

TIMER SETTING
On power on state, touch the “      ” to timer setting, the timer setting range is 
1-15H.
Every time touch the “      ” to increase the time by 1 hour, the buzzer will sound 
and the corresponding LED light will light up.

If the timer is set to turn off after 3 hours, the LED indicators for “1h” and “2h” will 
light up, and so on. 
When the timer is set to 15 hours, all four LED indicators will light up simultane-
ously.

On power on state, long press the “      ” to exit timing setting mode.

UVA LAMP SWITCH OPERATION
On power on state, the UVA lamp is automatically turned on by default; 
long-pressing the blow button “      ” can turn the UVA lamp off/on (pressing once 
turns it off, and pressing again turns it back on).

To avoid causing damage to your eyes, please do not look at the UVA lamp 
directly.

Attention:
The machine has a defrosting function, and when the ambient temperature 
is below 15℃, the condenser will frost. At this time, the machine will 
activate the defrosting function and regularly defrost.
In order to ensure the normal dehumidification of the machine, if the 
ambient temperature is below 5℃, the defrosting function of the machine 
will be invalid.

Note: This device has a memory function; after restarting, it will operate in the mode 
it was in before being turned off.
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WATER TANK FULL WARNING
During the operation of the machine, when the「Full Water」of panel prompt 
light’s on, it indicates that the water tank of the machine is full and the machine 
stops working. It is necessary to remove the water tank and treat the accumulat-
ed water in the tank;

After emptying the water tank and placing it back into the machine, the full water 
light will turn off, and the machine will shut down. You need to press the “         ” 
again to operate the machine.

Hold onto the body, reach your fingers 
to the bottom of the water tank and 
hook onto the water tank handle. Gently 
pull out the water tank with force.

Take out water tank
Align the water tank with the machine 
slot and push it inward to the end. 
Installation completed.

Installation water tank

INSTALLATION INSTRUCTIONS FOR SUPPORTING COMPONENTS

Align the support with the mounting hole at the 
bottom of the machine and press it down. If you 
hear a "click" sound, the installation is complete.

Attention: Please make sure to install the support 
components before use.

Base

Mounting hole

WATER TANK REMOVAL AND INSTALLATION
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MAINTENANCE

Before carrying out any cleaning or maintenance work, always make sure 
that the appliance is disconnected from the mains supply by unplugging the 
power cord from socket-outlet.

Notice

MACHINE CLEANING
It is forbidden to rinse the machine directly with water. You can wipe it lightly 
with a soft cloth containing a little neutral detergent, and then wipe it dry.

After cleaning and maintenance, be sure to wait until it is fully dry before it 
can be powered on or stored.

When not in use for a long time, please unplug the power cord. It is recom-
mended to wrap it in the original packaging and store it in a dry place.



7

TROUBLESHOOTING GUIDE

PROBLEM POSSIBLE CAUSE SOLUTION

Device does
not work

Plug not properly inserted Insert the power plug correctly

Power button not turned on Press the power button again

Circuit board damaged Contact professional technician
to replace board 

Contact professional technician
to replace blade

Strange noise

Fan blade cracked

Foreign object inside fan Contact professional technician
to remove object 

Motor damaged Contact professional technician
to repair motor

Motor damaged Contact professional technician
to repair motorCannot

dehumidify Humidifier component
damaged 

Contact professional technician
to replace part

Low
dehumidification

output

Room humidity too low Ensure room humidity is above 
40% for best effect

Mist outlet clogged Contact professional technician 
to clean outlet

Indicator
light off

LED damaged Contact professional technician 
to replace LED 

Micro switch damaged
or support frame deformed

Contact professional technician
to adjust micro switch position

or replace frame

Water overflow Float stuck Adjust float so it moves freely
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Ultra Thin Mini Dehumidifier
GMD800WH
AC 220-240V
50-60Hz
50W
Temperature 20~40°C, Humidity below 95%
0.8L
283(H) x 69(W) x 325.5(D) mm
2.2kg
Dehumidifier x1，Base x2，Water pipe x1，
Aroma diffuser tablet x2，Manual x1

Product Name
Product Model
Rated Voltage
Rated Frequency
Rated Power
Applicable environment
Water tank capacity
Product Size
Product Weight
Packing List

PRODUCT SPECIFICATIONS
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安全指引 - 一般安全

安全指引 - 電子產品

閱讀下列說明事項並請妥善保管，以供日後參考。

▪ 請按照這些說明事項，使用本產品。
▪ 本產品僅供家用，不作商業用途。
▪ 使用前，請將所有包裝材料拆除。
▪ 0 至 8 歲的兒童不應使用本產品。
▪ 超過 8 歲的兒童可使用本產品，但請勿由肢體不健全、感覺或精神上有障礙

或缺乏相關經驗和知識的人使用，除非有負責他們安全的人對他們使用本產
品進行監督或指導。

▪ 請務必看顧好兒童，以確保他們不玩耍本產品。
▪ 兒童不應清潔或維修本產品。
▪ 當需進行任何維修，必須由專業維修人員進行維修。永遠不要嘗試自己修理

本產品。
▪ 手濕時不可以接觸電源插頭或本機。
▪ 主機不可以浸入水中。
▪ 兒童不可以把玩本機。
▪ 本機開著後不可以無人監管。
▪ 當本機開著時，頭髮、鬆身衣物、手指和身體其他部份都要離開本機。
▪ 只使用隨機附送的配件。

▪ 使用相符的電源和電壓，以防止觸電。
▪ 本產品只能使用帶接地線的電源插座。
▪ 當本產品不使用時，請從牆上的插座中拔掉插頭。
▪ 從牆上插座中拔掉插頭時，應拿著插頭而不是電源線。
▪ 確保本產品、電源線和插頭不與水接觸。
▪ 確保本產品、電源線和插頭不接觸發熱表面，如明火。
▪ 定期檢查本產品的電源線以確保其沒有損壞。如果電源線損壞，請勿使用其

產品，並須由專業維修人員來更換，以避免出現任何危險。
▪ 本產品使用時，通風口不得覆蓋或堵塞。
▪ 本產品的某部分可能會發熱。不要觸摸這些部分，以防止燙傷自己。
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安全指引 - 操作期間
▪ 不要把本產品放在寢具或者厚厚的毛毯上，因為有可能堵塞進出風口。
▪ 不要在直接接近水的地方使用產品，比如浴缸、洗臉盆等，這些地方可能發

生漏電。
▪ 不要將電器的出風口靠近牆壁、窗簾等實體，以免阻塞氣流，影響送風效果

或其他危險。
▪ 請勿將本產品放置在傾斜或其他不平衡的地方，以免引起產品側翻，造成產

品損壞或其他安全事故；
▪ 請勿用力搖晃產品，以免損壞內部結構。
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操作説明

開機/關機
產品插上電源插頭，蜂鳴器短響一聲，進入待機狀態。
在待機狀態下，輕觸開關鍵　　，蜂鳴聲短響一聲，機器開啓，默認靜音抽濕模
式運行，靜音抽濕模式指示燈亮起，UVA燈同時啓動。

在靜音抽濕檔運行狀態下，輕觸模式鍵　　，進入普通抽濕模式 (I)；再次輕觸模
式鍵　　，進入強風抽濕模式(II)；再次模式鍵　　，進入靜音抽濕模式。

連續輕觸開關鍵會依次循環：靜音抽濕→普通抽濕(I)→強風抽濕(II)→靜音抽濕，
每輕觸一下蜂鳴器短響一聲。

在開機狀態下，輕觸機身開關鍵使可關機。

注意：機器有關機記憶，正常關機後重新開機，機器以關機前的模式運行。

吹地模式鍵

電源開關鍵

定時關機鍵

抽濕模式鍵

Timer

Dehumidification
Mode 

Fan Mode

Power

Full WaterPower

Timer

Dehumidification
Mode 

Fan Mode

Power

Full WaterPower
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吹地模式

定時關機設定

在開機狀態時，輕觸吹地鍵         。聽到短促蜂鳴聲後，半導體會停止運作。風
扇以 低風速（I） 運轉，指示燈開啟。

再次輕觸吹地鍵         。聽到短促的「嗶」聲後，風扇及指示燈將切換至 高風速
模式（II）。

在開機狀態下，輕觸定時關機鍵         ，可設定定時關機，定時最長時間15小時，
每輕觸定時關機鍵         增加1小時定時時間，每輕觸一下蜂鳴器短響一聲，對應
LED燈點亮。

如預約3小時後關機，”1h” 及 “2h”的LED 燈會亮起，如此類推。設定15小時
關機時，4個LED燈會同時點亮。

開機狀態下，長按定時按鍵，即可退出定時設置模式。

UVA燈開關操作
開機狀態下，UVA 燈默認自動開啓；長按吹地鍵         ，可關閉 / 開啓UVA 燈（按
一次關閉，再次長按重新開啓）。

為避免對眼睛造成傷害，請勿直視產品的UVA燈。

注意：
本機具有凝露片除霜功能，當環境温度低於15℃時，凝露片會結霜。此時機器將
開啓除霜功能，定期除霜；
為保證機器正常抽濕功能，如果環境温度低於5℃時機器的除霜功能將失效。
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水箱水滿提醒和處理

水箱取出與安裝

支撐件安裝説明

開機狀態下，面板上的滿水提示燈「Full Water」亮起，表示機器水箱水量
積滿，機器停止工作，需要將水箱取出清理積水。
當清空的水箱放回機器，滿水提示燈熄滅，機器自動關機，重按開關鍵，機
器才能繼續工作。

扶住機身，手指伸到水箱底部鈎住水箱
拉手，輕輕用力將水箱拉出。

支撐件對準主機底部安裝孔按下，聽到“咔噠”聲即安裝完成。（如圖）
注意: 請務必安裝好支撐件後再使用。

水箱對準機身水箱槽往裏推到底，
安裝完成。

支撐件

安裝孔

取出水箱 裝入水箱
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故障排除指南

保養説明

對抽濕機進行清潔維護前，請先切斷電源。注意

禁止用水直接沖洗機身，可用含少許中性洗滌劑的軟布輕擦，然後抹乾。 

清潔保養後，一定要等到充分乾燥才能通電使用或儲藏。 

長期不用時請將電源線插頭拔下，建議最好用原包裝包好，收藏於乾燥
的地方。

機身清潔

問題 可能原因 解決方案

插頭未插好 請確認電源線及插頭已正確連接
機器無法運作 電源按鍵未開啟 請重新按下電源按鍵

線路板損壞 請聯絡專業維修人員更換線路板
風葉破裂 由專業維修人員更換風葉

出現異音 風機內有異物 請聯絡專業維修人員清理異物
電機損壞 請聯絡專業維修人員維修電機

室內環境濕度過低 請保持環境濕度在40%以上，
效果更佳

過濾網堵塞 請聯絡專業維修人員清理或
更換過濾網

電機損壞 請聯絡專業維修人員維修電機
不能抽濕

抽濕量低

抽濕組件損壞 請聯絡專業維修人員更換抽濕組件

提示燈不亮

水滿不停機

提示燈損壞 請聯絡專業維修人員更換指示燈
微動開關損壞、支架變形

或開關內部接觸不良
請聯絡專業維修人員更換調整微動

開關位置或更換損壞部件

浮子卡滯 請調整浮子，確保其能自由
上下活動
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超薄迷你抽濕機

GMD���WH

AC ���-���V

��-��Hz

��W

温度��～��℃ 濕度��%以下

�.�L

���(H) x ��(W) x ���.�(D)毫米

�.�kg

抽濕機主機X�、支撐件X�、水管X�、説明書X�、
香薰片X�

產 品 名 稱

產 品 型 號

額 定 電 壓

額 定 頻 率

額 定 功 率

適 用 環 境

水 箱 容 量

產 品 尺 寸

產 品 重 量

裝 箱 清 單

産品規格






